
 

Protokoll Styrelsemöte 2025-05-18 

 
Plats: Digitalt 

Närvarande: Martin Ohlsson, Lotta Wickenberg, Peter Hemmyr, Hanna Falkeström, 
Lennart Hamberg, Tomas Kristoffersson och Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Peter Hemmyr att justera dagens protokoll. 

3. Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 7 april 2025 gicks igenom. 

GDPR medför att vi inte kan få tag i ett register över e-postadresser till personer som 
registrerat/registrerar sig för Hitta Ut. 

Protokollet lades till handlingarna. 

4. Status och planer för respektive område 
Tävling 
Skogsfemman startar kommande vecka. 

Årefjällens 3-dagars har sedan en tid tillbaka en tävlingsledning med Johan Näslund i spetsen. 

Kontrollanter för DM Sprint och DM natt är inte utsedda, de tävlingarna är i september.  

3-årsplanen för mästerskapsarrangemang presenterades. 

Värdetävling skidO: det har diskuterats i distriktet om att arrangera en värdetävling under 
2026, t ex SM-tävlingar för ungdomar, juniorer, seniorer och veteraner. Inget beslut är taget i 
frågan. Från JHOF tar Martin, Lennart och Lotta ansvar för att driva detta framåt. 
Tillståndsansökan/bidragsansökan till Östersunds kommun behöver skickas in senast under 
början av hösten. 

Utbildning 
18 föräldrar deltog vid ”orienteringslära” 1 maj. Martin och Lennart ansvarade för denna. 

16 deltagare vid barntränarkursen den gångna helgen. Deltagarna var mycket nöjda med 
utbildningen och att få byta erfarenheter klubbar emellan. 

Det har således genomförts tre utbildningar detta år (utbildning i att göra en 
orienteringsträning genomfördes i januari/februari). 

Utbildningar framöver: det finns behov att ta fram en utbildningsplan utifrån vilket behov som 
finns i distriktet. Peter koordinerar detta, bland annat genom att skicka ut en förfrågan till 
föreningarna. 

Ungdom 
Allt är hittills genomfört enligt plan. 

Sju ungdomar är anmälda till Brobyggarträff kommande helg i Ö-vik. 

Torsdag och fredag Kristi Himmelfärdshelgen arrangeras teknikläger i Sundsvall. 

 



 

Protokoll Styrelsemöte 2025-05-18 

 
 

Intresset för Team LF Jämtlands torsdagsträningar har fortsatt legat på en bra nivå, ca 8-9 
personer har deltagit varje träning. 

Det finns ännu inget sponsoravtal för Ungdoms- och juniorserien, Hanna och Martin har 
kontakt med en intressent som är nära att skriva på ett avtal. 

Martin har kontaktat Skogssportens Gynnare. Det kan finnas möjlighet till nya projektmedel för 
”Team LF Jämtland” eller dess utveckling. JHOF bör skicka in en ansökan i början av hösten. 
Martin, Hanna och Peter tar ansvar för det. 

JHOF behöver skicka ut information om USM (arrangeras i mitten av september) till ungdomar i 
åldrarna 15 och 16 år samt deras föräldrar. Erica och Hanna skriver ihop ett utskick. 

Kartor 
Tre kartor under granskning – Rödön, Björkbacka sprintkarta samt Brunflo. 

Nya kartor som är på gång: Odensala, Lit – utökning, revidering Jamtli. 

5. Ekonomi 
Alla dokument för att Lotta ska kunna ta över kassörsrollen i förbundet är inskickade till 
banken. Lotta har dock ännu inte fått tillgång till JHOF:s konton. Tidigare kassör Urban 
meddelade mötet att ekonomin i förbundet är god. 

6. Övriga frågor 
Uppdateringar till SOFT angående nya styrelsemedlemmar: Martin kontaktar SOFT och frågar 
om och hur de vill ha in denna information. 

Status samarbete Medelpad och Ångermanland: Inget nytt har hänt på den fronten men 
Martin försöker fortsatt hålla igång dialogen med övriga distrikt. 

7. Mötesplan hösten 
Onsdag 3 september: styrelsemöte, Lövsta, 18:30 
Söndag 9 november: preliminärt O-ting 
Tisdag 21 oktober: styrelsemöte, Lövsta, 18:30 
 

 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Peter Hemmyr 
Justerare 

  

 


